
Flat Ceiling & Plenum Mounting Kit AP6 420(E)/840(E)

What is included in the box

Mounting Instructions
Flat ceiling mount 
1.	 Place the fix-plate to the rear of the Access Point by using the 4 supplied step-screws. Make sure it’s positioned in the right 

direction as indicated.

1.

2.	 Fix the main bracket to a concrete ceiling by using 4 wall anchors and screws or to a ceiling tile by using 4 screws and nuts 
(not supplied).

3.	 Align the Access Point (with fix-plate) via the key holes to the main bracket and push it to the end in the sliding-slot.

2. 3.

Fix-plate (to be fixed to the 
rear of the access point)

Screw hole for 
product fixing

Spring lock

Main bracket (to be 
fixed to the ceiling)

Keyholes

Screw holes for 
ceiling mount

Springs

4x M3 step screws

Plenum mount clip plus 2x M4 
screws and nuts  

(not needed for ceiling mount)
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Plenum mount 
1.	 Place the fix-plate to the rear of the Access Point by using the 4 supplied step-screws. Make sure it’s positioned in the right 

direction as indicated.

1.

2.	 Install the plenum clip onto the hanger frame and fix it with a M4 or M5 screw (not supplied).

3.	 Connect the main bracket to the clip by using 2 of the supplied screws and nuts.

2. 3.

4.	 Align the Access Point (with fix-plate) via the key holes to the main bracket and push it to the end in the sliding-slot.

4.
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Lieferumfang

Montageanleitung
Flache Deckenmontage
1.	 Positionieren Sie die Befestigungsplatte auf der Rückseite des Access Points mit den 4 mitgelieferten Anschlagschrauben. 

Sorgen Sie für eine korrekte Ausrichtung in der angegebenen Richtung.

1.

2.	 Befestigen Sie die Haupthalterung mit 4 Dübeln und Schrauben an einer Betondecke oder mit 4 Schrauben und Muttern 
(nicht im Lieferumfang enthalten) an einer Deckenplatte.

3.	 Richten Sie die Schlüssellöcher des Access Points (mit der Befestigungsplatte) an der Haupthalterung aus. Schieben Sie 
den Access Point bis zum Anschlag in den Steckplatz.

2. 3.

Befestigungsplatte (zur Befestigung 
an der Rückseite des Access Points)

Schraubenloch zur 
Produktbefestigung

Schnappverschluss

Haupthalterung (zur Befestigung 
an der Zimmerdecke)

Schlüssellöcher

Schraubenlöcher zur 
Deckenmontage

Federn

4 x M3-Anschlagschrauben

Klammer zur Plenum-Montage + 
2 x M4-Schrauben und Muttern 

(zur Deckenmontage nicht 
erforderlich)
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Plenum-Montage 
1.	 Positionieren Sie die Befestigungsplatte auf der Rückseite des Access Points mit den 4 mitgelieferten Anschlagschrauben. 

Sorgen Sie für eine korrekte Ausrichtung in der angegebenen Richtung.

1.

2.	 Montieren Sie die Plenum-Klammer an der Rahmenaufhängung. Befestigen Sie die Klammer mit einer M4- oder M5-
Schraube (nicht im Lieferumfang enthalten).

3.	 Schrauben Sie die Haupthalterung mit 2 der mitgelieferten Schrauben und Muttern fest.

2. 3.

4.	 Richten Sie die Schlüssellöcher des Access Points (mit der Befestigungsplatte) an der Haupthalterung aus. Schieben Sie 
den Access Point bis zum Anschlag in den Steckplatz.

4.
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